



Presentation
“Butterfly”
the 8th form
Tulebayeva Arailym

Where does it live?

- Butterflies live on all the globe, except the Arctic, Antarctic and the mountain tops covered with eternal ice snow
- Бабочки живут на всем земном шаре, кроме Арктики, Антарктики и горных вершин, покрытых вечным льдом и снегом.



What life stages does it have?

- Life cycle butterflies consists of four stages: egg, caterpillar, chrysalis and adult individual.
- Жизненный цикл бабочек состоит из четырех стадий: яйцо, гусеница, куколка и взрослая особь.



What does it look like?

- The butterfly is similar to a multi-colored floret.
- Бабочка похожа на разноцветный цветочек.





What does it eat?

- Butterflies eat liquid nectar of flowers and fruit juice.
- Бабочки питаются жидким нектаром цветов и фруктовым соком.



How long does it live?

- The butterfly lives up to 1-2 days.
- Бабочка живёт до 1-2 дней.



Are there any amazing facts about this insect?

- Attakus Atlas- the largest moth which can be taken for a bird since scope of her wings-30 cm.
- Attakus Atlas- самая крупная ночная бабочка, которую можно принять за птицу, т.к. размах ее крыльев- 30 см.
- The least butterfly- a moth from England, which homeland the Canary Islands (Redikuleza). Length of a trunk of these butterflies of only 2 mm. Wingspan is equal too 2mm.
- Самая маленькая бабочка- моль из Англии, родиной которой Канарские острова (Редикулезы). Длина туловища этих бабочек всего 2 мм. Размах крыльев тоже равен 2 мм.
- During life the female of a butterfly lays 1000 eggs.
- В течении жизни самка бабочки откладывает 1000 яиц.
- Females live longer than males.
- Самки живут дольше самцов.



Thank you for attention.